
    Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 11. 8. 2017

Program: viď príloha Pozvánka

K bodu l/ Otvorenie
Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce a hostí na zasadnutí  OZ 
a oboznámil ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom
rokovania. Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili.

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov

Zapisovateľ: :  Ing. Gabriela Koníčková
Overovatelia:  Jozef Veselý, Milan Kvasnica

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení
Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce a 
skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. Starosta informoval prítomných o vypracovanom 
rozpočte na vybudovanie prípojnej komunikácie KNC 299/1 spevnenú vozovku minimálne 
dĺžky 70 m od cesty II/507 po vjazd na rajčinovú farmu a o stretnutí firiem, ktorých sa vjazd 
týka. Zúčasnené firmy sa dohodli na termíne realizácie od 25. 8. 2017. 

K bodu 4/ Informácia o zmluve s RVS VV Nemšová
Nakoľko sa zástupcovia RVS VV Nemšová nedostavili na rokovanie obecného zastupiteľstva,
tento bod sa presúva na ďalší termín rokovania. 

K bodu 5/ VZN o organizácii miestneho referenda
Ing. Koníčková predniesla návrh všeobecného záväzného nariadenia o organizácii referenda. 
Poslanci nemali žiadne pripomienky a VZN o organizácii miestneho referenda jednohlasne 
schválili. 
K bodu  6/ Štúdia IBV Hradská
Starosta oboznámil prítomných s vypracovanou štúdiou IBV Hradská. So štúdiou budú 
občania oboznámení po vyjadrení súhlasného stanoviska od OÚ ŽP Trenčín, odbor opravných
prostriedkov.

K bodu 7/ Rôzne
 Zber elektroodpadu a veľkoobjemový zber odpadu
Starosta informoval prítomných o plánovanom zbere elektroodpadu a veľkoobjemového 
odpadu. Veľkoobjemový odpad vzhľadom na kanalizačné práce v obci sa bude sústreďovať v 
rekreačnej zóne pri detskom ihrisku, pretože areál kultúrneho stánku je prenajatý realizačnej 
firme na budovanie kanalizácie. Termín zberu sa plánuje budúci týždeň a určí sa podľa 
možností umiestnenia kontajnerov. 
Starosta informoval o plánovanej návšteve Blanicko-Otavského regiónu v  dňoch od 6. do 8. 
10. 2017, ktorých by sa mali zúčastniť dvaja delegáti z každej obce a nahlásiť Regionálnemu 
zruženiu Vlára – Váh účasť.
Mgr. Masiarčin pripomenul, že sa  pripravujú podklady na tlač kalendárov o našej obci na rok
2018 a treba vybrať vhodné fotografie.



Poslanec Veselý pripomenul, aby sa určil termín jesenných slávností. Podľa voľných 
termínov futbalistov, by mohli byť jesenné slávnosti 1. alebo 15. 10. Termín sa určí podľa  
toho aké atrakcie sa vyberú.
Starosta informoval o prácach na prístavbe budovy TJ. Pristavujú sa priestory na uskladnenie 
techniky pre hasičov a futbalistov.

K bodu 8/ Návrh na uznesenie

Uznesenie č.   7/2017

Obecné zastupiteľstvo:

l. b e r i e   n a    v e d o m i e:

a/  Štúdiu IBV Hradská
b/  Informáciu o  návšteve Blanicko-Otavského regiónu 6. - 8. 10.2017
c/  Informáciu o pripravovaných jesenných slávnostiach
d/  Informáciu o prácach na budove TJ

2. s c h v a ľ u j e:

a/  VZN o organizácii miestneho referenda
b/  Zber elektroodpadu a veľkoobjemového odpadu

3. u k l a d á :

a/  Pripraviť podklady na zhotovenie kalendárov na rok 2018
Zodpovedný: Mgr. Stanislav Masiarčin
Termín: do konca októbra 2017

K bodu 9/ Záver

Starosta  poďakoval  poslancom  a  hosťom  za  účasť  a ukončil  rokovanie obecného
zastupiteľstva.

Zapísala:  Gabriela Koníčková ……………………

Overovatelia:

……………………

     …………………….

Igor Daško, starosta obce …………………….


